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U nastavku takmičenja u Prvoj ligi Srbije, Borcu je gostovao tim Timoka iz Zaječara. Ovaj meč
je Borac rešio u svoju korist s 3:2.   

   U narednom kolu Starčevci su  ponovo bili domaćini, ovoga puta ekipi VGSK-a iz Velikog
Gradišta.U prva dva seta Borac je laganom igrom slomio otpor protivnika, dok je u trećem delu
igre gost bio na pragu osvajanja seta. Međutim, “Borci“ su dodali gas i rezultat je na kraju meča
glasio: 3:0. 

   Naredni meč Borca bio je u Novom Sadu protiv ekipe Dunav-volej. Laganih 3:0 za ulaz Borca
među prve četiri ekipe.    A onda hladan tuš minule subote. U Hali sportova na Strelištu,
odbojkaši Borca i Kleka odigrali su veoma neizvestan, ali ne toliko kvalitetan meč. U ovom
susretu viđeno je dosta preokreta, a gosti iz Kleka su slavili rezultatom 3:1, po setovima 28:26,
25:19, 22:25 i 27:25. Posle početnog vođstva Borca, gosti iz Kleka su prvi set rešili u svoju
korist u neizvesnoj završnici. I u drugoj deonici je viđena ista slika, s tim što je Klek mnogo
ranije prelomio rezultat u setu. Pravu igru domaći odbojkaši su prikazali tek u trećem setu, što
im je omogućilo da smanje prednost Klečana. I u četvrtom setu je viđena velika borba, ali kao i
tokom celog susreta, ekipe su se nadmetale u broju grešaka. Posle nekoliko preokreta i dve
neiskorišćene set lopte domaćih, Klek je realizovao svoju prvu meč loptu i na taj način odneo
sva tri boda iz Pančeva. 

   - Totalno sam nezadovoljan! Znali smo da su njihovi napadi najopasniji iz sredine terena i iz
zone četiri i za to smo se pripremali čitave nedelje. Ništa danas od toga nismo uradili. Počeli
smo dobro, poveli smo rezultatom 8:2 i tada smo prestali da igramo. Kasnije se povredio njihov
libero i zbog toga je bilo neizvesno. Da nije bilo tako, lakše bi nas pobedili. Ekipa Kleka je
zasuženo pobedila. Nadao sam se da ćemo nastaviti sa dobrom igrom iz Novog Sada,
međutim, danas smo igrali bez energije, pali smo, kao da ne postoji želja za pobedom. Na
trenutke smo se dizali, ali protiv ekipe kojoj smo dozvolili da se razigra, to nije dovoljno. U sebi
vidim najveću odgovornost, ali evidentno je da moramo nešto da promenimo. Analiziraćemo šta
se dešava u klubu. Nema smisla da dve utakmice odigramo dobro, a onda jednu ovako, rekao
je Vojislav Pavlović, trener OK-a Borac. 

   Na tabeli Prve lige Borac i dalje zauzima četvrto mesto sa 12 bodova. U narednom kolu
Starčevci igraju protiv drugoplasirane ekipe “Železničara“ u Beogradu.
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